
 

  

  

Protokoll 
SS SVEARNAS MEDLEMSMÖTE 2023-04-23 

Tid: kl.14.00 

Plats: Slipen i Torshälla 

 

 

 

 
 

§ 1 Mötets öppnades 

Mötesordförande, Fredrik Birgersson, öppnade mötet och hälsade de närvarande 

välkomna. Han informerade även att styrelsen just nu saknar ordförande och 

valberedning och att styrelsen arbetar utifrån bästa förmåga.  

  

§ 2 Godkännande av kallelse 

 Kallelsen godkändes. 

 

§ 3 Val av ordförande och sekreterare för mötet 

 Fredrik Birgersson valdes till mötesordförande. 

Malin Söderroos valdes till sekreterare. 

 

§ 4 Val av justeringsmän och rösträknare 
Lars Göran Birgersson och Per Barius valdes. 

 

§ 5  Fyllnadsval 

Vårmötet valde in Per Barius, 1 år som ordförande och Henrik Öhrn som 

valberedare.  

  

§ 5 Föregående mötesprotokoll uppläses (Årsmötet) 

 Föregående protokoll var ännu inte justerat, så vårmötet beslutar att gå vidare. 

 

§ 6 Rapport från verksamhetsansvariga  

 

Rapport ordförande 
Inget att rapportera då ordförandeposten varit vakant. 

 

Rapport intendenten 

13 maj är det vårstädning på Bubben, flera är redan anmälda, men det gör inget 

om det är fler som vill hjälpa till. Behöver man hjälp med transport är det bara 

att höra av sig. Vattnet sätts på innan städdagen och det nya bastuaggregatet ska 

installerats. Vill någon ha ved är man välkommen ut till Bubben att såga, klyva 

och sedan ta med det hem. 

 

En punkt har inkommit och avser förra säsongen – Ibland upplevs 

hamnbassängen på Bubben som trång när många båtar förtöjt längst med 

bryggorna. Tommy lyfter som förslag att vi skulle kunna testa att man på 

vardagar får förtöja både med stäven eller längst med och att stävförtöjning 

gäller på helger. 

 



Vårmötet lyfter att det måste vara tillåtet att förtöja längst med om det nästan 

inte är några båtar vid Bubben.  

 

Vårmötet fattar inget formellt beslut i frågan utan kommer överens om att vi 

testar oss fram under denna säsong och låter sunt förnuft råda. Är det trångt 

behöver man givetvis vara beredd på att göra plats till fler båtar. Styrelsen 

rekommenderar dock alla att förtöja med stäven under helgerna så alla känner 

sig välkomna.  

  

 Rapport segling 

Onsdagsseglingarna börjar V.21, det kommer vara ett sommaruppehåll. 

Sundbyholm 2 Star anordnas även i år veckan innan midsommar med samma 

koncept som förra året. Middagen kommer man kunna anmäla sig till. Lunch 

planeras på Lövskär.  

 

Axel Janssons minne anordnas i år med samma priser/kostnad som förra året.  

 

Rapport miljö 

Uppstartsträff  hölls i mars för de som ännu inte hunnit sanera, 15 deltog. 

Alla behöver starta upp sin sanering för i höst kommer vi behöva ge 

miljökontoret återkoppling på hur vi ligger till i arbetet.  

 

Vi kommer behöva jobba fram ett system som tydliggör hur vi kan hantera 

detta. Vi vet i dagsläget inte om det kommer bli fler mätningar och det finns 

mycket att fundera kring. Styrelsen återkommer med mer info i höst.  

Ett nytt möte med datum kommer skickas ut. 

 

Det är båtägaren som är ansvarig för saneringen, klubben har inget ansvar.  

 

Rapport varvschefen  
Sjösättningarna startade igår. Alla uppmanas att försöka boka upp sig på 

iläggningslistans ordinarie tider. 

Fredrik påminner om att det finns planer på uppläggningsplats för båtarna på 

åkern vid Torshälla segelsällskaps slip (det som togs upp årsmötet). 

Traktorn har fått ny stol från CH industrier. 

 

Rapport ungdomsansvarig  

Drar igång i morgon och på tisdag 25/4 är det arbetskväll, alla som vill får delta 

och det är ett tillfälle att jobba av sin arbetsplikt. 

8 maj börjar säsongen på riktigt med verksamheten för ungdomarna. 

9 maj börjar tjejseglingen, kommer vara på tisdagar och lediga platser finns.  

 

 Rapport kassören 
Ekonomin är fortsatt ansträngd. 

De som ännu inte betalat sina avgifter kommer bli uppringd av kassören som vill  

checka av läget och få allt att bli rätt. Alla som vet med sig att man ännu inte 

betalat uppmanas att göra det. Likaså om man inte fått någon faktura.   

 

Fråga: Finns någon regel eller möjlighet att neka någon sjösättning ifall man inte 

betalar? 

Nej, men det kan vara läge att se över möjligheterna för detta. 



§ 8 Nya medlemmar 

Inga nya medlemmar sedan förra mötet.  

 

§ 9 Övriga frågor 

 På årsmötet utsågs en arbetsgrupp bestående av Jannicka Öhrn, Linda Rundin, 

Sofie Castenvall, Bosse Bratt, Tommy Rundin samt Lars Klingvall att utifrån 

den motion som inlämnats till svearnas årsmöte 28 mars, gällande att få till en 

mer välkomnande klubbholme, att till detta vårmöte 23 april redovisa idéer och 

förslag för att ytterligare utveckla en väl fungerande klubbholme.  

 

Förslagen från arbetsgruppen lästes upp och var följande: 

 Tillverkning av stor anslagstavla med placering invid spången mot 

uppgångstrappen. Plats för reviderade trivselregler, nytillverkad 

översiktskarta över Bubben, allmän info om bl.a. avgifter, vaktmästare, 

bubbenansvarig, hjärtstartare, glassförsäljning mm 

 Nya skyltar till elskåpen med nya texter, avgifter och QR-kod. Ordnas under 

maj då vi kan mäta skyltens storlek. Avgift gästande båt: Serviceavgift 50 

kr, serviceavgift med el 90 kr. Avgift medlem: elavgift 20 kr eller 200 kr/år.  

 Elskåpen skall alltid vara öppna. Vi testar detta under året och utvärderar 

resultatet till hösten. 

 Prov med glassförsäljning från vår frys i köket. Betalning via Swish.  

 Byte till tidsenliga moderna skyltar till duschrum och kökets innerdörr.  

 Klubbhuset skall alltid vara stängt och låst när det inte finns närvarande 

medlem. De två ytterdörrarna mot väster får öppnas och reglas upp med 

speciell nyckel av medlem som sedan ansvarar för att själv låsa eller 

överlämna ansvaret till annan medlem som lämnar ön senare. De speciella 

uppreglingsnycklarna kan placeras vid resp. ytterdörr 

 

Reviderad 18 april (hamnavgift ersätts med serviceavgift, dygn tas bort) 

 

Förslag på en allmän skylt och skylt till elskåpen visas upp och fanns tillgängliga 

att kika närmare på under mötet. 

  

 Synpunkter och kommentarer på förslaget: 

 Vårmötet är positivt till förslaget 

 Önskemål om att glassboxen placeras direkt innanför ytterdörren för att 

öka chanserna till merförsäljning. Tommy återkopplar att vi först måste 

få tag i en glassbox innan vi kan diskutera vart den ska placeras. 

 Vart finns hjärtstartaren? Tommy berättar att den idag finns i på 

damernas toalett men att planen är att flytta den till klubbhuset. Den 

hjärtstartare som finns är enbart klassad för att förvaras inomhus. Om det 

ska finnas hjärtstartare på ex bryggan behöver en ny införskaffas som 

håller rätt IP-klassning.  

 Styrelsens understryker att vi som medlemmar måste säkerställa att 

klubbhuset är låst när sista medlemmen lämnar Bubben samt att 

klubbrummet i klubbstugan bör hållas låst för icke-medlemmar.  

– Många medlemmar instämmer. 

 

Avgående sekreterarsuppleant, Susanne, tackas av med en blomma. 



 

§ 10  Mötet avslutas 

 Ordförande för mötet tackar för allas deltagande och avslutar mötet. 

 

 

Vid protokollet 

 

 

________________________________ 

Malin Söderroos 

Sekreterare 

 

 

________________________________  ________________________________ 

Justeras    Justeras 

Lars Göran Birgersson    Per Barius 


